
Poštovani gradonačelniče Žuliću, 

Poštovana zastupnice Hrvatskog sabora, 

Poštovani predstavnici Županije sisačko-moslavačke, 

Poštovani dobitnici nagrada grada Siska, 

Poštovani predstavnici gradskih udruga i vjerskih organizacija, 

Poštovani vijećnici Grada Siska i  

Poštovani gosti, 

Pozdravljam vas u ime Grada Siska i želim vam sretan dan našeg voljenog grada! 

I ove godine, kao proteklih pet, pripala mi je čast da u ime Siska čestitam Dan grada, kao i čast da 

primam čestitke u ime svih Siščanki i Siščana koji su gradili svoj život ili ga još uvijek grade u gradu, 

koji je iako star već gotovo dvije tisuće godina, za mene ipak tek mladić na samom početku velikih 

ostvarenja koja ga čekaju. 

Iako imam osjećaj da sam u prošlih pet govora već pokrila sve teme i rekla sve što je važno 

spomenuti, no svaka godina ipak donosi nove izazove i nove pobjede za moje sugrađane pa je tako i 

lista ovogodišnjih dobitnika nagrada duga, ali ne dovoljno duga da uspijemo nagraditi i sjetiti se baš 

svih koji su to zaslužili. Njihova postignuća međutim ostaju trajni doprinos razvoju Siska i o njima će 

svjedočiti i sjećati ih se generacije Siščana koje dolaze za nama. Mi smo se pak morali konačno sjetiti 

Josipa Severa, kad već oni prije nas to nisu, jer je bilo krajnje vrijeme da mu odam počast koju je 

zaslužio za svojega života. Čestitam svim dobitnicima nagrada Grada Siska na njihovim ostvarenjima 

jer su to ljudi koji svojim životom oplemenjuju naš grad i čine ga ugodnijim i sretnijim mjestom za 

život. 

Sisak međutim izvan svojih granica ljudi nepravedno doživljavaju kao neugodan grad jer ga 

percipiraju isključivo kroz prizmu problema za koje nisu odgovorni Siščani i ljudi koji vole naš grad.  

Već sam se pomalo umorila objašnjavajući ljudima koji ne znaju ništa o Sisku, a misle da znaju sve, 

kako je njihova percepcija Siska potpuno iskrivljena pod utjecajem monokromatskih medija, koji iz 

nekog razloga smatraju da je jedina priča koju o gradu Sisku mogu prodati svojim gledateljima i 

čitateljima, isključivo crnilo i katastrofičnost! Kada ga i ne nađu, onda ga izmisle, sve za gledanost i 

klikove! 

Naravno, nije to bez povoda…postoje i neki u Sisku koji vjeruju da Gradu ne ide dobro, čak štoviše, 

navijaju da mu ne ide dobro. Takvi dobro znaju da je njihovo jedino stanište i jedino okruženje u 

kojem mogu napredovati i bogatiti se, crnilo i katastrofičnost. Nedavno sam doživjela da se neki ljudi 

iskreno ljute na mene jer Grad odlično posluje i imamo dovoljno novaca za sve ambiciozne projekte 

koje sam zamislila. Iskreno ih boli što Grad nije u nekoj izmišljenoj blokadi i nekom izmišljenom 

minusu i dugu. Oni iskreno žele da Sisku ne ide dobro jer ne mogu podnijeti uspješnost i napredak. U 

razgovoru s kolegama iz drugih gradova vidim da je Sisak predmet zavisti nakon što kažem da je 

gradski proračun oko 300 milijuna kuna, od čega je 2/3 vlastiti prihod, odnosno prihod koji ostvaruju 

građani Siska, a trećina su državni i europski transferi.  

Da, Grad Sisak trenutno ima puno novaca na raspolaganju jer se proračun puni odlično, a i provodimo 

projekte koje smo nominirali za EU fondove i državne fondove u iznosu od 134 milijuna kuna, od čega 

ja više od 100 milijuna kuna bespovratna sredstva. 



Srećom, usprkos katastrofičarima, imamo i hrpu suprotnih primjera. Sretna sam i zadovoljna kada mi 

se jave ljudi koji žele baš u Sisku živjeti i poslovati. Nedavno je jedna tvrtka s područja Zagreba svoju 

cjelokupnu proizvodnju preselila u Sisak zajedno s 25 zaposlenih jer smatraju da u Sisku imaju bolje 

uvjete poslovanja. Također, jedan mladi poslovni čovjek se doselio iz Novalje i u Sisku otvorio 

ugostiteljski obrt i izvrsno posluje i smatra da će ovdje napredovati. Ponekad nas drugi vide bolje 

nego što mi vidimo sami sebe! 

Nedavno me jedna novinarka iz Slovenije pitala kako smo europski grad sporta, a nemamo od čega 

živjeti. Pozvala sam ju u Sisak i provela Južnom industrijskom zonom gdje uspješno posluje 25 tvrtki o 

kojima se malo zna i malo govori jer su u pitanju uspješne poslovne priče, a ne crnilo i katastrofa, pa 

novinare ne zanimaju. Među njima je i Željezara koja radi u tri smjene. Ove godine ću pokrenuti 

infrastrukturnu obnovu prometnica u Industrijskoj zoni jer postaje sve teže i teže poslovati zbog 

prevelikog broja kamiona koji na najvažnijoj prometnici čekaju u koloni na vagu. To je Sisak kakav ja 

znam, a neki se prave da ne znaju i ne žele da je to istina. Kroz program Sisački poduzetnik, kojim se 

tvrtkama sa zaposlenim Siščanima direktno pomaže u pristupu financiranju poslovanja, u posljednje 

tri godine Grad je bespovratno podupro 40 uspješnih sisačkih poduzetnika (26,3 mil. kn), a još četiri 

zahtjeva su upravo na ocjenjivanju. Sredstva za nove inicijative ima i više nego dovoljno!   

Naravno, gospodarstvo je pretpostavka da se proračun puni i da se možemo upuštati u nove projekte 

za dizanje kvalitete života. Uzor smo ostatku Hrvatske u načinu na koji smo ostvarili inkluziju svih onih 

sa teškoćama u razvoju, od vrtića do škole pružajući im svu potrebnu pomoć kroz asistente, ali i kroz 

Sobu čuda - projekt senzorne reintegracije gdje dobivaju stručnu pomoć. Mnogi stanovnici drugih 

gradova u Hrvatskoj zavide Siščanima na mogućnosti plaćanja gradskih računa bez naknade na lako 

dostupnim gradskim blagajnama, gdje se uz minimalnu naknadu mogu platiti i svi ostali računi. 

Participativni proračun je za neke gradove samo deklarativan, a naši sugrađani već treću godinu 

imaju mogućnost proučiti i utjecati na svaku stavku gradskog proračuna. Jedni smo od rijetkih koji 

osiguravaju vrtićko mjesto za sve mališane čiji roditelji to žele, ali radimo i na unaprjeđenju 

predškolskog sustava kroz gradnju već drugog i projektiranje čak trećeg vrtićkog objekta u 5 godina 

života Grada. Iako u 2019. godini nosimo titulu europskog grada sporta, svjesni smo važnosti 

kvalitetne prehrane naše djece u vrtićima i školama što smo i potvrdili još jednim jedinstvenim, 

sisačkim projektom - od njive do vrtića i škole - projekt koji je omogućio otkup kvalitetnog voća i 

povrća od naših vrijednih opg-ovaca od kuda ih plasiramo direktno u jelovnike složene prema svim 

nutricionističkim pravilima. Iza nas su uspješno realizirana pješačka zona, Bazeni u Capragu i Ledena 

dvorana Zibel. 

Očekuju nas novi izazovi: Sportska dvorana Zeleni Brijeg, dovršetak Holandske kuće, poduzetnički 

inkubator Centar izvrsnosti i kreativnosti CIK u nekadašnjoj zgradi političkih stranaka, dovršetak vrtića 

Sunce i gradnja novog u Galdovu, nova Knjižnica i čitaonica u bivšoj OTP banci, Ornitološki centar u 

Čigoču, Centar arheološke baštine u bivšim halama Segestice, kuća Striegl, Učenički dom odnosno 

Hostel u zgradi bivšeg suda u Tomislavovoj. Grad se mora razvijati, mora ulagati u projekte 

društvenog standarda jer samo tako će sve više i više ljudi donositi odluku da u Sisku grade život, 

podižu obitelj. Ulaganje u središnji paviljon bolnice u Sisku i pretvaranje vojarne u Lađarskoj u 

visokoučilišni centar te konačan spoj preko Odranskog mosta na autocestu su na istom tragu, na 

istom putu razvoja Siska i to su projekti koji će izgraditi Sisak u budućnosti. 

Grad će na sve načine poduprijeti te projekte jer su oni temelj za novi iskorak, novi razvoj.  

 


